



Oil deal



Jim Biden <jbiden@ [REDACTED]>
5/7/2015 7:46 AM

To: rhb@ [REDACTED]

Have a very real deal with Pemex (Carlos slim) need financing literally for a few days to a week. Have the seller (refinery /slims) and buyer major being delivered from pipeline in (h/ USA) Nothing is simple but this comes very close. As always the devil is in the detail! Any interest on the long skirts part? Need to know if there is any interest asap. Love you, u Jim. I know you are buried and if this is just too much I completely understand. A really do. Hang in there hunt !! You can and will hold it together. I'm very proud of you and have the greatest respect, you are a great, sweet and incredibly strong man. I know you pal!!!

Sent from my iPhone





Re: Oil Deal
Sender: Jim Biden
To: rhb@.....
Time: 5/7/2015 7:46 AM

Have a very real deal with Pemex (Carlos slim) need financing literally for a few days to a week. Have the seller (refinery /slims) and buyer major being delivered from pipeline in (h/ USA) Nothing is simple but this comes very close. As always the devil is in the detail! Any interest on the long skirts part? Need to know if there is any interest asap. Love you, u Jim. I know you are buried and if this is just too much I completely understand. A really do. Hang in there hunt !! You can and will hold it together. I'm very proud of you and have the greatest respect, you are a great, sweet and incredibly strong man. I know you pal!!!

Sent from my iPhone

Relevant People Information:

Carlos Slim

Carlos Slim Helú (Spanish pronunciation: ['karlos ez'lim e'lu]; born 28 January 1940 in Mexico City) is a Mexican business magnate, investor and philanthropist. From 2010 to 2013, Slim was ranked as the richest



person in the world by the Forbes business magazine. He derived his fortune from his extensive holdings in a considerable number of Mexican companies through his conglomerate, Grupo Carso. As of February 2020, he is the fifth-richest person in the world according to Forbes' listing of The World's Billionaires, with he and his family having a net worth estimated at \$68.9 billion. He is the richest person in Latin America.

Reference: https://en.wikipedia.org/wiki/Carlos_Slim

Pemex

Petróleos Mexicanos, which translates to Mexican Petroleum, but is trademarked and better known as Pemex (Spanish pronunciation: ['pemeks]), is the Mexican state-owned petroleum company, created in 1938 by nationalization or expropriation of all private, foreign, and domestic oil companies at that time. Pemex had total assets worth \$101.800 billion in December 2019[1] and Latin America's second-largest enterprise by annual revenue as of 2009, surpassed only by Petrobras (the Brazilian National Oil Company).[2] The majority of its shares are not listed publicly and are under control of the Mexican government, with the value of its publicly listed shares totaling \$202 billion in 2010, representing approximately one quarter of the company's total net worth. The company is the 7th most polluting in the world according to the Guardian.

Reference: <https://en.wikipedia.org/wiki/Pemex>



邮件中文翻译如下：

主题：石油交易

发件人：吉姆·拜登 Jim Biden

收件者：亨特·拜登 rhb.....

时间：5/7/2015 7:46 AM

与墨西哥石油公司（ Pemex ）（ 卡洛斯·斯利姆 Carlos slim ）有笔很棒的交易，我们大概需要几天到一周时间进行融资。现在已经有卖方（ 斯利姆的炼油厂 ）和买方，主要通过位于（ 美国的 H ）管道进行运输。事情很不容易但已经接近成功。与往常一样，细节决定成败！想了解更多情况吗？尽快告诉我你是否感兴趣！越快越好！爱你。我知道你非常忙，如果这个对你来说有点太多，我完全理解。我真的理解你。再撑一下吧亨特！你肯定能坚持下来的！我真为你感到骄傲，对你持有最高的敬意，你真是一个了不起，可爱



而无比坚强的人。我很懂你，朋友！！！！

发自我的苹果手机



相关人物信息：

卡洛斯·斯利姆

卡洛斯·斯利姆·埃盧（西班牙語發音 [ˈkarlos ezˈlim eˈlu]; 1940年1月28日生于墨西哥城）- ），是墨西哥的商人，投資家和慈善家。2010-2013年，斯利姆被《福布斯》雜誌



評為全球最富有的人。他通過其集團企業 Grupo Carso 控股墨西哥大量的公司，因而獲得了巨額財富。截至 2020 年 2 月，據福布斯《全球億萬富豪》榜單，他以個人及其家族擁淨資產 698.9 億美元而位列第 50 位全球最富有的人。同時，他是拉丁美洲最富有的人。

參考資料：<https://en.wikipedia.org/wiki/Pemex>



墨西哥石油公司

Petróleos Mexicanos，即墨西哥石油，以 Pemex 为商标并知名。它是墨西哥国有石油公司。1938 年通过对所有私人，外企以及本土石油公司国有化而建立。截至 2019 年 12 月，Pemex 共拥有价值 1018 亿美元资产。截至 2009 年，Pemex 是拉丁美洲年营业额第二大企业，位居第一位的是 Petrobras（巴西国家石油公司）。Pemex 的绝大多数股份受墨西哥政府控制，并没有对外公开。2010 年其对外公开的股权资产价值为 2020 亿美元，大概是这个公司所有资产价值的 1/4。根据《卫报》所报道，Pemex 是世界上第七大污染最严重的公司。

参考资料: <https://en.wikipedia.org/wiki/Pemex>